
Fonseca: Wolę wygrywać 1:0. Nie lubię tracić bramek

News - ASRoma.pl

Dzeko zdobył zwycięskie trafienie, a Roma po raz pierwszy w tym sezonie

zdołała zachować czyste konto w Serie A.

Z czego najbardziej cieszysz się po dzisiejszym zwycięstwie?

- Mogliśmy strzelić pięć czy nawet sześć goli. Lecce nie zdołało stworzyć sobie

żadnych sytuacji w drugiej połowie. Nadal szukamy odpowiedniego balansu w

zespole. Jestem zadowolony, bo odnieśliśmy zwycięstwo bez straty gola. Zawsze

ciężko o trzy punkty na wyjeździe - ta wygrana ma dla nas duże znaczenie.

Smalling pokazał się w tym spotkaniu od bardzo solidnej strony -

spodziewałeś się tego po nim?

- Zaliczył bardzo udany występ, podobnie jak w pierwszym meczu. Jest dla nas

istotnym graczem. Mancini także zagrał dobrze.

Co z Pellegrinim?

- Ma jakiś problem, który musimy rozwiązać - to nie będzie takie proste. Zagrał

przyzwoicie, ale odczuwał ból.

Smalling, Mancini, Fazio i Juan Jesus, którzy z nich tworzą najbardziej

harmonijny duet?

- Wierzę we wszystkich zawodników w naszym zespole. Mancini i Smalling rozegrali

dobry mecz, podobnie jak Fazio w swoim poprzednim występie. Trudno mi wybierać,

ale cieszę się z tego powodu. Dokonaliśmy pewnym zmian personalnych, ale

drużyna trzyma się tej samej koncepcji, która legła u podstaw naszej gry.

Wolisz zwycięstwo 1:0 czy 4:3?

- Wolę wygrywać 1:0. Nie lubię tracić bramek. Niemniej dziś mogliśmy strzelić 5 czy

6 goli.
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